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NOTIFICATION OF RATIFICATION

United Kingdom.

Mr Sandy MOSS, Ambassador Extraordinary and
Plenipotentiary, Permanent Representative of the United
Kingdom to the Council of Europe.

Council of Europe Convention on preventing and combating
violence against women and domestic violence, opened for
signature, in Istanbul, on 11 May 2011 (CETS No. 210).

1 August 2014.

21 July 2022.

1 November 2022.

CETS No. 210 Res./Decl. United Kingdom.
(See Annex).

Notification made in accordance with Article 81 of the Convention.

Copy to all member States

+ Canada, Holy See, Japan, Mexico, United States of America
and European Union.
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CONSEIL DE LEUROPE

CETS/STCE No. 210
COUNCIL OF EUROPE CONVENTION ON PREVENTING AND COMBATING VIOLENCE
AGAINST WOMEN AND DOMESTIC VIOLENCE
opened for signature, in Istanbul, on 11 May 2011

CONVENTION DU CONSEIL DE L’EUROPE SUR LA PREVENTION ET LA LUTTE
CONTRE LA VIOLENCE A L’EGARD DES FEMMES ET LA VIOLENCE DOMESTIQUE

ouverte a la signature, a Istanbul, le 11 mai 2011

Reservations and Declarations
Réserves et Déclarations

UNITED KINGDOM
Reservation contained in the instrument of ratification deposited on 21 July 2022 — Or. Engl.

In accordance with Article 78, paragraph 2, of the Convention, the Government of the United Kingdom
reserves the right not to apply:

- the provisions laid down in Article 44, paragraph 3, of the Convention in respect of offences under
Article 36 of the Convention when committed by a person who has his or her habitual residence in the
United Kingdom and is not a United Kingdom national, and offences under Article 39 of the Convention,
- the provisions laid down in Article 59 of the Convention.

ROYAUME-UNI

Réserve  consignée dans l'instrument de ratification déposé le 21 juillet 2022 — Or. angl.

Conformément a l'article 78, paragraphe 2, de la Convention, le Gouvernement du Royaume-Uni se
réserve le droit de ne pas appliquer :

- les dispositions prévues a l'article 44, paragraphe 3, de la Convention concernant les infractions
visées a l'article 36 de la Convention lorsqu'elles sont commises par une personne qui a sa résidence
habituelle au Royaume-Uni et qui n'est pas un ressortissant du Royaume-Uni, et les infractions visées
a l'article 39 de la Convention,

- les dispositions prévues a l'article 59 de la Convention.
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